
 

 

 
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde Rækker Mølle Skolen 
Tirsdag d. 11. juni 2024, kl. 17.00 – 19.00. Mad fra klokken18.00. 
Mødeleder: Lone 
Referent: Charlotte 
 
Deltagere: Lone Holmgaard, Dorete Mostrup, Simon Villumsen, Nina Hansen,  Carsten Dahl, Jan Vennevold, Trine Vils, Charlotte 
Andersen, Christian Salmansen, Henrik Olesen, Ditte Schjelde, Henriette Hjøllund, samt Karin fra Tryllestaven.  
 
Afbud: 
 

Punkt Resume Referat Beslutning 
1. Trivselsråd • Intet nyt • Intet nyt  

2.Tryllestaven  • Besøg af Karin • Karin (formand for Tryllestaven) deltog 
på mødet. Karin orienterede om 
Tryllestaven og opfordre til, at vi 
ansøger Tryllestaven, hvis der er noget 
vi mangler. 
D. 31/8 har Tryllestaven 15-års 
jubilæum. 
Vi drøftede, hvordan Tryllestaven evt. 
kan tjene flere penge. Der blev bla. 
forslået salg af lodsedler og motionsløb. 
 
Christian ønsker hjælp fra Tryllestaven i 
forbindelse med årgangstræf. Christian 
og Karin aftaler nærmere. 
 

 

 



 

 

3. Meddelelser: 
- Formand 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

- Personale 
 
 
- Skoleleder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
F: Samråd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P: 
 
 
S: Polsk Skole- Status fællesbestyrelse. 
Økonomi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
F: Lone orienterede om møde i 
Folkeskolernes Samråd. 
Punkter på mødet: 
- Tiltag for at forebygge fysisk vold på 

skolerne. Der kan evt. i skolebestyrelsen 
udarbejdes værdiregelsæt – ordens- og 
samværsregler. 

- Der blev orienteret om bibliotek for 
tosprogede elever. Fx polsk eller 
rumænsk litteratur. 

- 5 skolesamarbejdet – der blev drøftet 
muligheden for etablering af en pulje, 
for at dække solidarisk for udgifterne 
ved dyre fratrædelsesordninger. På 
mødet blev der opfordret til, at dette 
ønske skal komme fra skolelederne. 
 

P: TV orienterede kort om tur ud af huset – 
turen går til Naturkraft i Ringkøbing. 
 
S: CS orienterede om: 
- Lærer-stillingen til den Polske skole er 

genopslået. Vi håber på flere 
ansøgninger. 

- Vedr. sammenlægningen af de to 
bestyrelser, så er spørgsmål vedr. 
proceduren sendt til skolekonsulenten 
Jesper Skat Larsen. 

- Økonomien for skole og SFO ser fint ud. 
- De midler CS havde ansøgt til køb af 

Laser Cutter, er blevet bevilget. Det 
forventes, at Laser Cutteren opstilles i 
løbet af sommerferien. 

 



 

 

 
 
- SFO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- Andre 

 

 
 
SFO: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A: 

 
SFO: CA orienterede om: 
- Sfo har holdt cirkusforestilling. Der var 

stor opbakning fra forældre, søskende og 
bedsteforældre. Det var en rigtig god dag 
for alle. 

- Sfo’en har haft besøg af de kommende 
0.kl børn. Vores overgangsarbejde 
fungerer godt og giver trygge børn. 

- Sfo’en holder lukket i uge 29, 30 og 31. 
I uge 31 var der kun 4 børn tilmeldt og 
de familier som ønskede pasning, har 
fundet en anden løsning. 

 
 
A: Jan orienterede om møde i vuggestue-
udvalget. 
Der var udsendt invitation til politikerne, 
dog var der afbud fra alle. Der arbejdes nu 
på en ny dato. 
Jens Jakob Østergaard (politiker) blev 
inviteret til arbejdsdag i børnehaven og han 
deltog sidst på dagen. 
 
Derudover var der ros til CS, for at lægge 
små informationsvideoer på Aula. 
 

4. Siden sidst •  Mere ros til Christian. Eleverne er meget 
glade for, at han tager vikartimer. 
 
Dejligt at der stadig arrangeres overnatning 
på skolen for 6. kl. 
 

 



 

 

Godt initiativ, at Arne inviterede 5. kl. til 
overnatning i haven. 

 
5. Årsberetning   

 
• Er rettet til. Sendes med som 

vedhæftet.   
Årsberetningen blev godkendt. 

Der orienteres om årsberetningen til fælles 
forældremøde d. 21. august. 

Vi aftaler nærmere til skolebestyrelsesmødet 
d. 15. august. 

 

 

6. Næste skoleår 

 

• Forældremøder- Vi holder det med 
fællesopstart for hele skolen. Den 21. 
August. Start klokken 16.30. 30 min 
fælles. Herefter max 2 timer i de 
enkelte klasser. Slut 19.00 
 

• Møderække Første møde 15/08 
23/09,12/11,3/12,23/01,04/03,1/04,8/
05,11/06 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• CS orienterede om fælles forældremøde 
d. 21. august. Kl. 16.30. 

 
 
 
 
• Der var ønsker om ændringer i 

møderækken. Møderækken bliver: 
Torsdag d. 15. august 24 
Mandag d. 23. september 24 
(Fælles best.møde i 5-skolesamarbejdet 
– Mandag d. 28. oktober 24) 
Tirsdag d. 12. november 24 
Onsdag d. 4. december 24 
Torsdag d. 23. januar 25 
Mandag d. 3. marts 25 
Tirsdag d. 1. april 25 
Torsdag d. 8. maj 25 
Onsdag d. 11. juni 25 
 
 

 



 

 

• Kalender for skoleåret. Evt, i skole en 
lørdag. 

 
 
 
 
 
• 5 skolesamarbejde. 

Fællesbestyrelsesmøde 30/10-klokken 
19-21  

• Vi drøftede om fredag efter 
Grundlovsdag skulle erstattes af en 
skoledag en lørdag. 
Skolebestyrelsen anbefaler, at der i 
stedet laves en anderledes skoledag 
denne fredag. 
 

• Fælles bestyrelsesmøde i 5-
skolesamarbejdet flyttes til 28/10-24 fra 
19-21. 
 
 

7. 
Punkter til kommende møder 

•  • Forskudte valg til skolebestyrelsen. 
• Lave princip omkring overgange.  
• Forældresamarbejde/øget 

forældreinvolvering. 
 

 

8. Eventuelt •  Stor TAK til Lone for det store arbejde hun 
har gjort for/i skolebestyrelsen. Da Lones 
yngste barn stopper på skolen til 
sommerferien, var det desværre også Lones 
sidste skolebestyrelsesmøde. 
 

 

 •    
    

 
Næste bestyrelsesmøde:  15/08 
 
Afbud til: Christian 
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